
兩天中秋曼摩絲湖賞月特別團
Two days Mid-Autumn Festival Mammoth  
Lake Moon Viewing Special Tour 
Two days Mid-Autumn Festival Mammoth  
Lake Moon Viewing Special Tour 

CONTACT  NUMBER -323-266-8988
website -www.sonictour.com

Day 01-Los Angeles - California Red Rock 
                Canyon - June Lake - Mammoth 
                Lakes
Day 02-Bishop 48 min (48 mi) - World War II 
                 Japanese Internment Camp - Manzanar 
                 3.5 hrs (220 mi) - Los Angeles

Day 01-Los Angeles - California Red Rock 
                Canyon - June Lake - Mammoth 
                Lakes
Day 02-Bishop 48 min (48 mi) - World War II 
                 Japanese Internment Camp - Manzanar 
                 3.5 hrs (220 mi) - Los Angeles
Included in the price：
ˇAdmission tickets as listed in 
    the itinerary
ˇ1 night's accommodation
ˇProfessional tour vehicle
ˇProfessional driver-guide service
ˇSimple breakfast on the bus + 
     breakfast at the hotel
ˇBuffet dinner at the hotel

Included in the price：
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    the itinerary
ˇ1 night's accommodation
ˇProfessional tour vehicle
ˇProfessional driver-guide service
ˇSimple breakfast on the bus + 
     breakfast at the hotel
ˇBuffet dinner at the hotel

Not included in the price：
X Transportation costs to and from the departure location
X 2 lunches
X Driver + guide service fee of $10 per person per day
   (Calculated based on the number of days in the 
    itinerary; same price for adults and children)
X Personal expenses

Not included in the price：
X Transportation costs to and from the departure location
X 2 lunches
X Driver + guide service fee of $10 per person per day
   (Calculated based on the number of days in the 
    itinerary; same price for adults and children)
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*No extra beds available in any room type; each room 
  is equipped with 2 beds
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Triple Room

$449
per person

Quad Room

$419
per person

Single Room

$619
per person

Double Room

$489
per person

Departure
Dates
2025/10
04-05



Daily Itinerary
Day 01-Los Angeles - California Red Rock Canyon - June Lake - 
          Mammoth Lakes
Day 01-Los Angeles - California Red Rock Canyon - June Lake - 
          Mammoth Lakes

§Accommodation-Mammoth Mountain Inn or similar
§Meals-Breakfast/Simple breakfast on the bus | Lunch/Please arrange on your own
       Dinner/Buffet dinner at the hotel

§Accommodation-Mammoth Mountain Inn or similar
§Meals-Breakfast/Simple breakfast on the bus | Lunch/Please arrange on your own
       Dinner/Buffet dinner at the hotel

     Escape the hustle and bustle of Los Angeles and arrive at the “Mini Utah Bryce Canyon” 
known as the 【California Red Rock Canyon State Park】, where you can admire the red 
sandstone Flaming Mountains and the stunning scenery created by sunlight refraction, with 
vibrant colors that are truly breathtaking.
      Later, arrive at 【Lone Pine】, where you can gaze upon the majestic Sierra Nevada 
Mountains in the distance. The main peak, Mt. Whitney, stands at 14,494 feet, making it the 
highest peak in the contiguous United States.
      Head north along U.S. Highway 395 toward 【June Lake】, where the road winds through a 
series of sparkling glacial lakes, each surrounded by peaks of varying heights, creating a 
breathtaking landscape.
     You must stop and take a moment to admire the view, as there is no more beautiful sight 
than this.
     In the evening, arrive at the renowned sacred site of 【Mammoth Lake】. Along the way, 
pine forests stretch out, and scenic lakes dot the landscape like stars in the sky. The 
vibrant foliage reflects on the mirror-like lake surface, immersing you in a scene that feels 
like a dream, a poem, a song, and a painting.
     Stroll along the forest trails, feel the warm sunshine, breathe in the fresh mountain 
air rich in negative ions, and enjoy this peaceful and beautiful mountain area, leaving you 
feeling refreshed and rejuvenated.
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air rich in negative ions, and enjoy this peaceful and beautiful mountain area, leaving you 
feeling refreshed and rejuvenated.

Pickup time and location：
※8:00 AM Rowland Heights 99 Ranch parking lot
  1015 S Nogales St. Rowland Heights, CA 91748
※8:30 AM GW Supermarket parking lot
  5655 Rosemead Blvd, Temple City, CA 91780
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Day 02-Bishop 48 min (48 mi) - World War II Japanese Internment 

          Camp - Manzanar 3.5 hrs (220 mi) - Los Angeles

Day 02-Bishop 48 min (48 mi) - World War II Japanese Internment 

          Camp - Manzanar 3.5 hrs (220 mi) - Los Angeles

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Self-catering

     Visit the culturally rich town of 【Bishop】.

     Don’t miss Bishop’s most famous bakery, Erick Shat’s Baakerÿ, with its European-style 

rustic decor. It offers a variety of large European-style breads with samples, as well as baked 

desserts, handmade cookies, beef jerky, pies, and jams. The freshly made sandwiches are a 

signature item. 

     The town is also renowned for producing California’s most famous honey, said to alleviate 

allergy symptoms caused by acclimatization issues. 

     Continue northward to visit the【Manzanar Internment Camp】, where over 10,000 Japanese 

Americans were forcibly detained during World War II. The museum’s exhibits vividly depict 

their feelings of despair and hardships during that period.

     Finally, as the sun sets, we return home with cherished memories.
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Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。
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Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。
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Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付
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Cancellation ScheduleCancellation Schedule

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 (每人限購 1 人)
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
(每人限購 1 人)
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。
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Credit.Credit.

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。
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Group Policies:Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。
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Deposit Requirements:Deposit Requirements:

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。
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